

الثلاثاء، 29 تشرين الثاني/نوفمبر 2022 – الخميس، 01 كانون الأول/ديسمبر 2022

لومي، توغو

ملخص

ينظم الاتحاد البرلماني الدولي، بالتعاون مع الجمعية الوطنية في توغو، والاتحاد البرلماني الإفريقي، مؤتمراً إقليمياً بالحضور الشخصي للبرلمانات الإفريقية في لومي، من 29 تشرين الثاني/نوفمبر، ولغاية 01 كانون الأول/ديسمبر 2022.

وسيكون المؤتمر فرصة لدراسة متعمقة لكيفية ظهور العنف ضد النساء في السياسة، وفي البرلمانات، وما هي المسائل المطروحة. من خلال تناول الموضوع، والاعتراف بهذه المشكلة العالمية، وإعطائها اسماً، يمكن للبرلمانات المساعدة في كسر حاجز الصمت، وتمهيد الطريق للحلول. وتشمل مسؤوليتها أيضاً منع المشكلة، والتصدي لها بتدابير تشريعية، وتنظيمية، وسياساتية يمكنها اعتمادها، حتى لا تتسامح البيئات الاجتماعية، والسياسية لبلدانها، وكذلك بيئات مؤسساتها التشريعية، مع أي شكل من أشكال العنف القائم على الجندر.



Preventing and Responding to Violence against Women in Politics and in Parliaments

Tuesday, 29 November 2022 - Thursday, 1 December 2022
Lomé Togo

Summary

The IPU, in cooperation with the National Assembly of Togo and the African Parliament Union is organizing an in-person regional Conference for African Parliaments in Lomé, from 29 November to 1 December 2022.

The Conference will be an opportunity to examine in depth how violence against women in politics and in parliaments manifests itself, and which issues are at stake. By taking up the topic, and acknowledging and giving a name to this worldwide problem, parliaments can help to break the silence and pave the way for solutions. Their responsibility also includes preventing the problem and responding to it with legislative, regulatory and policy measures that they can adopt so that their countries' social and political environments, as well as the environments of their legislative institutions, no longer tolerate any form of gender-based violence.